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Abstract (en)
[origin: WO2014086770A1] The invention relates to a lamp, which has a light source (2) having several light-emitting elements (3), in particular
in the form of LEDs. The lamp has first passage openings (5) on a first side (re) next to the light source (2) and second passage openings (7)
on a second side (li) next to the light source. The passage openings (5, 7) are designed for an air flow for cooling the light source (2). The lamp
also has a first air-conducting surface (6) on the first side (re) next to the first passage openings (5) and below the light source (2) and a second
air-conducting surface (8) on the second side (li) next to the second passage openings (7) and below the light source (2), wherein the two air-
conducting surfaces (6, 8) are designed in such a way that the two air-conducting surfaces form an air incidence region (A) that expands away
from the light source (2). Thus, air can be directed to the passage openings (5, 7) in a particularly targeted manner. In this way, flow through the
passage openings (5, 7) is forced and thus especially effective heat discharge from the surfaces of the passages openings (5, 7) to the environment
is enabled.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Leuchte, die eine Lichtquelle (2) mit mehreren Lichtabgabeelementen (3), insbesondere in Form, von LEDs aufweist.
Auf einer ersten Seite ( re ) neben der Lichtquelle (2) weist die Leuchte erste Durchgangsöffnungen (5) auf und auf einer zweiten Seite ( li ) neben
der Lichtquelle (2) zweite Durchgangsöffnungen (7). Die Durchgangsöffnungen (5, 7) sind für eine Luftströmung zur Kühlung der Lichtquelle (2)
ausgestaltet. Weiterhin weist die Leuchte auf der ersten Seite ( re ) neben den ersten Durchgangsöffnungen (5) und dabei unterhalb der Lichtquelle
(2) eine erste Luftleitfläche (6) auf und auf der zweiten Seite ( li ) neben den zweiten Durchgangsöffnungen (7) und dabei unterhalb der Lichtquelle
(2) eine zweite Luftleitfläche (8), wobei die beiden Luftleitflächen (6, 8) derart gestaltet sind, dass durch sie ein, sich von der Lichtquelle (2) weg
erweiternder Luftanströmbereich (A) gebildet ist. Hierdurch lässt sich bewirken, dass Luft besonders gezielt zu den Durchgangsöffnungen (5, 7)
gelenkt wird. Auf diese Weise wird eine Durchströmung der Durchgangsöffnungen (5, 7) forciert und damit eine besonders effektive Wärmeabgabe
von den Oberflächen der Durchgangsöffnungen (5, 7) an die Umgebung ermöglicht.
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